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Dagordning (föredragande)  
1. Ordföranden förklarade mötet öppnat och beslutsförigt. UK hälsades välkommen som ny 
rådsmedlem.  

2. Utestående actionpunkter följdes upp enligt nedan: 
A. Publicera rekommenderade utbildningar inklusive Antibiotika– och Sår SMART 
på rådets hemsida: Arbete pågår. Kontakt är även tagen med Lärredaktionen kring 
publicering i lärportalen. (RH, CM)  
B. Förankring HSD avseende reviderat STRAMAs 10-punktsprogram: Fastställt och 
klart (CM) 
C. Fortsätta fundera kring utveckling av hemsida, podd, andra sätt att lyfta rådet. 
Förslag på externa gäster, olika tema: Diskuterades, flera konkreta förslag 
framfördes som RH tar med sig i agendaarbetet. Åsa tipsade om LÖFs filmer på 
Youtube om patientsäkerhet, ledarskap och medarbetarskap. (Alla)  

D. Diskussion kring punktprevalensmätning läkemedelslistor med 
chefläkargruppen: Planeras till nästa chefläkarmöte (RH) 
E. Omvärldsspaning avseende utbildningsfilmer om klagomålshantering: Inget har 
identifierats som riktar sig till medarbetare. Avslutas. (Alla)  

 
3. Utbildningsfilm avseende klagomål. Framtaget konceptförslag diskuterades. Rådet såg 
positivt på förslaget men bedömde att det är viktigt att begränsa den första leveransen för att 
säkerställa en tillgänglig produkt innan sommaren då många nya medarbetare anländer. Rådet 
beslutade att uppdra åt de engagerade kommunikatörerna Malin och Rebecka att med stöd av 
RH och AS i första hand ta fram det första steget i konceptet, dvs en kort film som i första hand 
men inte uteslutande riktas till medarbetare i regionen och även är tillgänglig för externa 
vårdgivare. Målet är att medarbetarna ska få större kunskap kring och känna sig tryggare att 
bemöta och hantera invånare som framför synpunkter och klagomål. Dessutom ska regionens 
syn på klagomål som en viktig del av vårt systematiska förbättringsarbete vara tydlig liksom vilka 
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krav och skyldigheter som är kopplade till klagomål. Paketering och avsändare behöver 
diskuteras ytterligare. Produktionstekniska möjligheter är oklara men kontakt med Visuella 
teamet pågår. Alternativa möjligheter diskuterades. RH återkopplar till Malin och Rebecka att 
nästa steg är ett manusförslag till nästa rådsmöte 17/3. 
 
4. Kommunikation och rådets användande av digitala medier. Den arbetsgrupp som bildats 
(RH, JD, FJ, CL) har ännu inte haft möte. RH sammankallar inom kort för arbete med ett koncept 
om att göra tre till fem poddavsnitt och därefter utvärdera. Inspel från övriga rådsmedlemmar 
kring teman, ämnen och gäster skickas till arbetsgruppen per mail.  

 

5. Inför årlig avstämning med uppdragsgivaren. Arbetsordningen gicks översiktligt igenom men 
rådet överväger behov av revidering till nästa möte då frågan återkommer. Diskussion fördes 
och behöver fortsätta kring hur rådet arbetar och uppfyller uppdraget samt dess 
sammansättning. Även ett förväntat ökat behov av regionala riktlinjer och rutiner diskuterades.  

6. Actionpunkter till nästa möte: 

A. Publicera rekommenderade utbildningar på rådets hemsida (CM) 
B. Publicera utbildningar i lärportalen (RH)  
C. Diskussion kring punktprevalensmätning läkemedelslistor med 
chefläkargruppen (RH) 
D. Återkoppling till kommunikatörer enligt punkt 3 (RH) 

E. Sammankalla arbetsgruppen för digitala medier (RH) 

F. Alla i rådet funderar vidare på arbetsordningen till nästa möte (alla).  

 

7. Ordföranden avslutade mötet. Nästa möte är fysiskt 2023-03-17, kl 13.00 – 15.00.  
 
 
 


